
Protokół Nr XI / 07 
z XI Sesji Rady Powiatu 
w Ustrzykach Dolnych 
z dnia 6 lipca 2007 r 

 
 
 
Posiedzenie XI Sesji Rady Powiatu rozpoczęło się o godz. 8.00 w sali narad 
siedziby Starostwa Powiatowego w Ustrzykach Dolnych według poniŜszego  
porządku obrad: 
 
 
 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) wprowadzenie zmian w budŜecie powiatu na 2007 r  
2) zbycia i nabycia środka trwałego w SP ZOZ 

4. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi na nie. 
5. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

 
 
 
 
Ad. 1  
 
Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak 
 
Otwieram XI Sesję Rady powiatu i stwierdzam, Ŝe na 15 radnych jest obecnych 
11 radnych ( lista w załączeniu ) , w związku z tym obrady są prawomocne. 
Przewodniczący powiał panie i panów radnych, kierowników jednostek oraz 
pracowników Starostwa. Następnie odczytał porządek obrad pytając czy są 
propozycje zmian w przedstawionym porządku obrad. 
 
Głos zabiera Pan Starosta Krzysztof Gąsior  - prosi o wprowadzenie jeszcze 
jednej uchwały dotyczącej zatwierdzenia zmian w Statucie Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej. 
 
Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak   
Czy są jeszcze jakieś uwagi odnośnie porządku obrad? 
 
Wniosków i uwag nie było, w związku z tym przystąpiono do głosowania. 
Udział w głosowaniu wzięło 11 radnych. 



Wniosek Pana Starosty został przyjęty jednogłośnie i tym samym wprowadzone 
zostały zmiany do porządku obrad w sposób następujący: 
Proponuję w punkcie 3 dodać podpunkt 3 o następującym brzmieniu: 
„ 3 w sprawie zatwierdzenia zmian w Statucie Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Ustrzykach Dolnych  
 
 
Ad. 2 
 
Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak 
 
Poinformował, Ŝe protokół z poprzedniej sesji został przez niego przeczytany i 
podpisany do którego nie miał zastrzeŜeń, znajduje się on w Biurze Rady i był 
do wglądu pań i panów radnych. Dlatego zaproponował, aby przyjąć go bez 
odczytywania – 11 głosów „ za” 
 
Ad. 3 pkt 1 
 
Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak 
 
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały w 
sprawie wprowadzenia zmian w budŜecie powiatu na 2007 rok. Proszę Panią 
Barbarę Pabis o zabranie głosu. 
 
Glos zabiera Pani Skarbnik Barbara Pabis Proponuje się zwiększyć budŜet 
powiatu o kwotę 969. 577,24 na tę kwotę część oświatowa subwencji ogólnej z 
budŜetu państwa 49.901, przeznaczona dla Bieszczadzkiego Zespołu Szkół 
Zawodowych w wysokości 30.000 i starostwa 19.901. Z Ministerstwa Finansów 
otrzymaliśmy 750.000z przeznaczeniem dla Zespołu Szkół Licealnych w 
Ustrzykach Dolnych na przebudowę budynku głównego. Natomiast dla DPS w 
Moczarach otrzymaliśmy dotację celową z PFRON jest to kwota 35.311,96 są to 
środki na pokrycie wynagrodzeń oraz na zakup zestawu serwisowego 
wózkowego do mycia i sprzątania. Otrzymaliśmy równieŜ z PFRON dla SOSW 
dotację celową w wysokości 134.364,28 jest to program Edukacja – program 
pomocy w dostępie do nauki dzieci młodzieŜy niepełnosprawnej na zakup 
materiałów architektonicznych w  komunikowaniu się oraz zakup schodołaza. 
 
 
Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak 
 
Czy ktoś z państwa ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu uchwały? 
W związku z tym, Ŝe wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał 
projekt uchwały, a następnie przystąpiono do głosowania. 



 
Udział w głosowaniu wzięło 11 radnych . 
Uchwała podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu. 
 
 
Ad. 3 pkt 2 
 
Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak 
 
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu uchwały tj. zbycia i nabycia środka 
trwałego w SP ZOZ. Proszę Pana Starostę o zabranie głosu 
 
Głos zabiera pan starosta Krzysztof Gąsior  - Rada Społeczna na wniosek 
Dyrektora SP ZOZ zaopiniowała  zbycie analizatora GEM PREMIER 3000 
Zbycie odbędzie się  zgodnie z prawem czyli drogą przetargu. 
 
Głos zabiera pan Radny Franciszek Konopelski – za jaką wartość zostanie 
sprzedany? 
 
Głos zabiera pan starosta Krzysztof Gąsior – nie mniej niŜ 10 tyś. Ponadto 
Dyrektor chce zakupić nową karetkę otrzymał słowną deklarację od Burmistrza 
Ustrzyk Dolnych, Ŝe dołoŜy pewną kwotę. 
 
 
Glos zabiera Pan Radny Franciszek Konopelski – Z drogi widać, Ŝe koło 
szpitala zrobiło się ładnie, kto to zrobił i za ile? 
 
Głos zabiera Pan Starosta Krzysztof Gąsior – Plac został po prostu 
uporządkowany , a zrobienie porządku nic nie kosztuje. 
 
Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak 
 
Czy ktoś z państwa ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu uchwały? 
W związku z tym, Ŝe wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał 
projekt uchwały, a następnie przystąpiono do głosowania. 
 
Udział w głosowaniu wzięło udział 11 radnych 
Uchwała podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu. 
 
Ad. 3 pkt 3 
 
Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak  
 



Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały w 
sprawie wprowadzenia zmian w Statucie SP ZOZ. 
 
Głos zabiera Pan Starosta Krzysztof Gąsior  zmian do statutu było więcej i te 
zmiany opracujemy do końca sierpnia przedstawimy je Komisji Zdrowia i 
Polityki Społecznej i na jednej z najbliŜszych Sesji przedstawimy jednolity tekst 
Statutu SP ZOZ. 
 
Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak 
 
Czy ktoś z państwa ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu uchwały ? 
W związku z tym, Ŝe wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał 
projekt uchwały, a następnie przystąpiono do głosowania. 
 
Udział w głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  
Uchwała podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu. 
. 
Ad.4 
 
Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak 
 
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. interpelacje i zapytania 
radnych oraz odpowiedzi na nie. Czy ktoś z Państwa ma jakieś interpelacje i 
zapytania? 
 
Interpelacji i zapytań nie było. 
 
Ad. 5. 
 
Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak 
 
Przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. wolne wnioski i zapytania radnych. 
Czy w tym punkcie Panie i Panowie radni chcą zabrać głos? 
 
Wniosków i zapytań nie było. 
 
Zamykam I część obrad  Sesji Rady Powiatu i informuję, Ŝe II część Sesji 
odbędzie się na Ukrainie w Starosamborskiej Rejonowej Radzie i tam będzie 
podjęta uchwała w sprawie lokalizacji nowych przejść granicznych na terenie 
sąsiadujących powiatów.  
 
 II część Sesji  Rady Powiatu  rozpoczęła się na Ukrainie w Starosamborskiej 
Rejonowej Radzie o godz.10.00. W Sesji wzięli udział Rada Powiatu w 



Ustrzykach Dolnych, Rada Powiatu z Przemyśla i Starosamborska Rejonowa 
Rada. Na sesji został podjęta uchwała w sprawie współpracy transgranicznej z 
Rejonem Stary Sambor ; lokalizacja przejścia granicznego w miejsce „ Bandrów 
– Mszaniec „ wprowadza się „ Bystre – Mszaniec „ 
 
  
Udział w głosowaniu wzięło 8 radnych. 
Uchwała podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu. 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 
Protokołowała                                           Przewodniczący Rady Powiatu 
Anna Wolniewicz      Piotr Korczak 


